

邀请函 INVITATION LETTER

尊敬的

先生/女士:

Dear Mr./Ms.

作为主办方，我们很荣幸也很高兴邀请您参加将于 2025 年 10 月 17 日至 19 日在中国成都五洲情会展中心举办的 AMWC China 2025 世界美容抗衰老大会。

As the organizer, we are honored and delighted to extend to you an invitation to participate in the AMWC China 2025, which will be held from October 17th to 19th, 2025, at the Wuzhouqing International Convention and Exhibition Center in Chengdu, China.

我们很高兴和您确认以下重要信息:

We are pleased to confirm your participation as detailed in the following:

受邀人信息 Personal Information

姓名 Name:

护照号码 Passport No.:

性别 Gender:

护照签发日期 Date of Issue:

护照有效期 Date of Expiry:

如有任何需要的支持协助，请随时联系我们：

Please feel free to contact us for any further assistance in this matter: Vickie.chen.cn@informa.com

我们衷心感谢您对 AMWC China 2025 大会的宝贵支持，并热切期待在成都迎接您的到来。

We thank you in advance for your precious contribution to the AMWC China 2025 and we look forward to welcoming you to Chengdu.

诚挚的，

Sincerely Yours,

Aesthetic & Anti-aging Medicine World Congress (AMWC)

曹谊林医生 Dr.Yilin Cao

大会主席 AMWC China Congress Chairman



Informa Markets Chengdu Ltd.co

Unit 1701, 17F Western Tower, No.19, Section 4 of South Renmin Road, Chendgu, Sichuan Province, China

www.informamarkets.com / www.amwcchina.com